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Protokół Nr XXIV/2021 

z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 30 kwietnia 2021 r. 

VIII kadencji 2018 - 2023 

 

 Obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyły się w dniu 30 kwietnia 2021 r. w Kinie 

Podzamcze w Otmuchowie ul. Rynek 7, rozpoczęły się o godz. 1000, zakończyły ok. godz. 1100. Obrady 

prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 

Przewodniczący otworzył obrady wypowiadając formułę o treści „Otwieram obrady XXIV sesji 

Rady Miejskiej w dniu 30 kwietnia 2021 r.  VIII kadencji 2018 – 2023. 
 

Ad 2.  

Przy ustawowym składzie Rady - 15 radnych, w obradach udział brało 13 radnych, co stanowi 

o prawomocności obrad i podejmowanych uchwał. Nieobecni radni: Burski Piotr, Stapor Bożena. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.   
 

Ad 3.  

Sekretarzem obrad został radny Waldemar Wąsowicz. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
 

Ad 4. 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) zmiany uchwały Nr XIV/128/99 z dnia 29 października 1999 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pn. Zespół Obsługi Szkolnictwa w Otmuchowie; 

2) przyjęcia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 2016-2022; 

3) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok; 

4) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad. W ustępie 7, w punkcie 5 

wprowadzono projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
 

Porządek sesji po zmianach:  

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) zmiany uchwały Nr XIV/128/99 z dnia 29 października 1999 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pn. Zespół Obsługi Szkolnictwa w Otmuchowie; 

2) przyjęcia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 2016-2022; 

3) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok; 

4) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 



 

5) przystąpienia do Związku Miast Polskich. 
 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Ad 5. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji w okresie między sesyjnym był do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi, wnioski, zapytania - nie zgłoszono.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się, Rada przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 
 

Ad 6.   

Burmistrz złożył sprawozdanie z działalności między sesjami: 

1) Punkt szczepień – od 4 maja uruchomiony zostanie punkt szczepień. Szczepić będzie SALMED – 

Kałków, 500 osób dziennie przez 7 dni w tygodniu. W chwili obecnej jest zainteresowanych 100 

osób. Obiekt jest zabezpieczony przez Straż Pożarną. Jesteśmy jedyną gminą w powiecie, która taki 

punkt uruchomiła; 

2) Kontrola kompleksowa angażuje duże ilości osób; 

3) Inwestycje są na etapie końcowym. Były posiedzenia Rady budowy, przekazujemy informacje na 

temat zadań. Największe roboty – Sandacz, budynek w Maciejowicach – ogłaszamy przetarg na 

zakończenie budowy. 

4) Skalnik – wyskakują prace niezwiązane z projektem. Zadałem pytanie, czy zakończymy roboty 

z dniem 31 października 2021 roku – nic na to nie wskazuje. 1 500 000 zł trzeba rozliczyć w tym 

roku.  

5) Sandacz – na spotkaniu 11 maja ustalimy całą dokumentację. Zakończenie 30 października, 

uruchamiamy i będziemy przyjmować ludzi.  

Odbyło się również spotkanie w sprawie dróg powiatowych na terenie gminy z wice starostą 

Nowakowskim. Drogi będą wykonane. W tym roku kontynuacja drogi Grądy- Lipniki oraz w trzech 

etapach odcinek chodnika Nieradowice- Otmuchów w dwóch punktach z oświetleniem. Będą 

zatrudnione z urzędu pracy osoby do budowy chodnika. Łatanie dziur od maja. Rok następny to Śliwice, 

Sarnowice, Nieradowice. Przebudowa odcinka drogi ul. Grodkowska- Ulanowice. Dwie drogi transportu 

rolnego: Piotrowice- Jasienica i ul. Kasztanowa Otmuchów- Malerzowice. Zapewnienie – umowa na 

realizację żłobka w Grądach. Na czerwiec przetarg i podpisujemy umowę – kwota 1 200 000 zł. Spis 

ludności – robią to gminy, potrzebni są nasi pracownicy, do kończ czerwca musimy skończyć. Budowa 

Centrum Przesiadkowego – firma zgodnie z harmonogramem wykonuje prace. Ta sama firma robiła 

PSZOK (punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych) – od 10 maja uruchamiamy tam działalność. 

Na etapie końcowym działanie dotyczące parków. Wideokonferencja – Subregion Południowy. 

Składanie wniosków – LGD – w tym roku budowa świetlicy w Janowej, wodociągi muszą być 

sporządzone. Remont świetlicy w ramach LGD w Maciejowicach. Wniosek na kanalizację – chcemy, by 

inwestycje proekologiczne kontynuować. Zadanie ul. Krakowska – ul. Kolejowa – do odbioru. 

Inicjatywa sołecka – 5 tys. zł na sołectwo. Odbudowa wsi – 7 miejscowości zakwalifikowane. 

Złożyliśmy akces do Ministerstwa Kultury Dziedzictwa Narodowego i Sportu - zabezpieczenie 

przeciwpożarowe na Zamek. Budowa centrum edukacyjnego - Subregion. Budowa hali – ogłoszono 

przetarg 2021-2022 – efekt mizerny, druga lokalizacja zmieniona. Trwają przygotowania do Lata 

Kwiatów 2021.  
 

Ad 7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

 

1) zmiany uchwały Nr XIV/128/99 z dnia 29 października 1999 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pn. Zespół Obsługi Szkolnictwa w Otmuchowie; 

 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

 

 

 



 

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/128/99 z dnia 29 października 1999 r. w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej pn. Zespół Obsługi Szkolnictwa w Otmuchowie; 
Uchwała Nr XXIV/249/2021 stanowi załącznik do protokołu.  
 

2) przyjęcia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 2016-2022; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 
 

 

W   wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 2016-2022. 
Uchwała Nr XXIV/250/2021 stanowi załącznik do protokołu.  
 

3) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 
Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena    

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

  

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 
Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena    

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

  



 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok. 

Uchwała Nr XXIV/251/2021 stanowi załącznik do protokołu.  

 

4) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXIV/252/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

5) przystąpienia do Związku Miast Polskich. 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 
Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena    

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

  

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 
Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena    

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

  



 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Uchwała Nr XXIV/253/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad 8. 
 

Radna Ludwa zapytała o drogę w Wójcicach. 

Burmistrz odpowiedział, że na drogi w Otmuchowie złożone zostały wnioski w ramach dróg lokalnych, 

każda droga będzie wykonana w momencie, kiedy będziemy mieli dokumentację, jak tylko środki pozwolą 

będziemy remontować, ok. 10 mln zł potrzebujemy - 60% dofinansowania. W tym roku zaczynamy. 

Radny Warchał zwrócił uwagę na bezpieczeństwo na drogach: droga powiatowa Otmuchów-Paczków, 

Ligota Wielka - błoto i ziemia na drogach. Droga w Ligocie Wielkiej zapadła się. Śmieci – podwyżki. Co 

z ludźmi, którzy nie oddają plastików. Firma wie, kto to, niech sprawdza, co się z tym dzieje.  

Radny Napora zakomunikował, że w innych miastach wprowadzono podwyżki opłat za śmieci. Sam był 

przeciw, ale ceny zostały i nie wyobraża sobie, żeby gmina dopłacała do śmieci. Dodał, że jest świadomy, 

że podwyżka powinna być, przy tak dużej ilości otwartych inwestycji i wkładu własnego. 

Burmistrz odpowiedział, że gmina nie może dopłacać do śmieci. Społeczeństwo trudno edukować, nie mamy 

wpływu na to, co się dzieje. Niestety, śmieci są wywożone i z samochodów wyrzucane do lasów, na pola, 

drogi. Droga Ligota-Lasowice, między Mesznem a Jasienicą i wiele innych miejsc -jest okropnie. 

Radny Zięba poprosił o załatanie dziurawej drogi w Wójcicach od remizy strażackiej do posesji pana S. 

Zapytał o termin, kiedy powstanie świetlica w Janowej oraz o nowego właściciela byłej Cegielni 

w Maciejowicach. Zapytał, czy są jakieś informacje na ten temat, bo chodzą słuchy, że firma zajmuje się 

magazynowaniem wszelkiego rodzaju odpadów, w tym śmieci. Czy firma składała jakieś wniosek bądź 

pozwolenie na działalność. 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o świetlicę na Janowej, to w momencie podpisania umowy w 2021 

roku rozpoczęcie, w 2022 roku zakończenie. Cegielnię sprzedał syndyk, kupiła firma z Tarnowa i Krakowa. 

Prezesem tej firmy jest mieszkaniec naszej gminy. To firma, która zajmuje się śmieciami, odpadami. 

Nie wystąpiono jeszcze o żadne dokumenty. Prezes nakreślił nam na spotkaniu wczorajszym co to ma być. 

Rekultywacja terenu pod kątem odpadów, ale nie śmieci, tylko ziemia, gruz pod fotowoltaikę i inne z tym 

związane sprawy proekologiczne. Podałem im informację, w którym kierunku my pójdziemy, aby nasza 

współpraca nie była współpracą uciążliwą. Decyzje środowiskowe, zmiany studium zagospodarowania 

środowiskowego, uzgodnień, decyzji, podałem namiary do sołtysa, prace mają być podejmowane 

w uzgodnieniu z sołectwem. Będzie spotkanie, na którym przedstawią nam swoją koncepcję. Nic tam się nie 

dzieje, aż będą mieli odpowiednie dokumenty. Wydaje mi się, że firma profesjonalna, firma, z którą też 

współpracujemy w ramach wodociągów. Prezes, były nasz mieszkaniec złożył deklarację, że bez nas nic nie 

zrobi. Jeśli chodzi o drogę, to czekamy na odpowiednią pogodę i zaczynamy prace. 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 
Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena    

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

  



 

Radny Napora poprosił o zmianę terminów odbioru gabarytów, które są odbierane dwa razy w roku. Teraz 

było to 4 maja, czyli zaraz po weekendzie majowym. Gabaryty miały być złożone 4 maja do godziny 7:00 

rano, co było trudne. Zapytał również, czy jeśli będzie PSZOK już otwarty, to Spółdzielnia Mieszkaniowa 

będzie mogła codziennie wywozić.  

Burmistrz odpowiedział, by Spółdzielnia złożyła wniosek, o zmianę terminów odbioru odpadów, przekazany 

zostanie go do Remondisa. PSZOK będzie czynny 6 dni w tygodniu prawdopodobnie do godziny 17:00. 

Są natomiast określone parametry tych gabarytów i określona ilość, na zasadzie nieodpłatnej, natomiast 

potem za dodatkową ilość, będzie trzeba zapłacić. Inwestycja jest dofinansowana w ramach środków 

unijnych i pewne zobowiązania zgodnie z umową na nas scedowane. Wystąpimy do RPO i będziemy chcieli 

uzyskać informację, w jaki sposób i w jakich kwotach będziemy mogli rekompensować koszty związane 

z kosztami osobowymi, kosztami energii itd. Informacje w tej sprawie otrzymają wszystkie sołectwa.  

Radny Napora zapytał, czy w związku z tym Spółdzielnia Mieszkaniowa będzie inaczej traktowana, 

rejestrowana inaczej, niż gospodarstwo domowe, czy w którymś momencie w roku, Spółdzielnia otrzyma 

informację, że ma od tego momentu już płacić.  

Burmistrz odpowiedział, że w tej chwili nie może na to odpowiedzieć, ponieważ nie ma jeszcze w ogóle 

zgody na pobieranie opłat. Będą na miejscu ludzie, którzy od razu będą demontować, rozkręcać 

i segregować te odpady. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem Miasta i gminy Otmuchów zaprosili radnych na 

uroczystości związane z obchodami 3 Maja. 
 

Ad 9. 

Przewodniczący poinformował, że wobec wyczerpania porządku obrad, zamyka sesję wypowiadając 

formułę o treści:  

„Zamykam obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie, w dniu 30 kwietnia 2021 r.” 

 

Sekretarz obrad: Waldemar Wąsowicz 

 
Protokołowała Anna Korzeniewicz 
 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady 

 

                                            Stanisław Zaczyk 

 

 

 

 


